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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BELVEDER 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  024-05/23-01/14 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  27. rujna  2023. 
 

 
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

4. sjednica VMO Belveder održana je 27. rujna  2023. godine (srijeda) početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petra Karanikić, predsjednica VMO 
- Boris Marinac, član VMO 
- Marinko Baković, član VMO 
- Lina Ernjak, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

-  
Usvajanje zapisnika s 3. sjednice VMO Belvedera. 

 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Informacija o dopisima i zahtjevima građana 
2. Upoznavanje vijećnika o održavanju programa Malonogometnog turnira 

 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad.1 
Referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO Ivana Prpić je upoznala Vijeće s pristiglim zahtjevima 
građana koji su proslijeđeni nadležnim institucijama na obradu i rješavanje. 
- Upit Alena Čop, Omladinska 5A vezano za ocrtavanje zabrane parkiranja ili postavljanja stupića 
- Katica Butković, Ljudevita Matešića 3 vezano za oštećene stupiće 
- Građani Ulice Omladinska a vezano za asfaltiranje nogostupa koji su ujedno oštetili s asfaltom 

oko stabala 
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- Jasna Zlatić, Giordana Bruna 16 vezano za oštećeno stepenište 
- Građani Ulice Tizianove a vezano za oštećen kolnik oko šahti una raskršću Ulice Tizianove i 

Laginjine 
- Silvana Mihaljec, Stube Marka Remsa 13a a vezano za zaraslo raslinje po stepeništu i 

oštećena lampa javne rasvjete 
- Matija Leskovar, Franca Prešerna br.34 vezano za krpanje Ulice  Franca Prešerna 
 
Predsjednica Vijeća gospođa Petra Karanikić je ukazala na problem koji  je već duže vrijeme 
prisutan, a odnosi se na  prokop od strane HEP-a u Ulici Ljudevita Matešića kod kućnog broja18, te  
da se uputi dopis nadležnima za sanacijom istog. 
Zaključak: Vijeće informaciju primilo na znanje 
 
Ad.2 
Predsjednica vijeća gospođa Petra Karanikić je upoznala vijećnike da se malonogometni turni održi 
u dogovoru s Centrom i obrazovanje početkom novembra 
Zaključak: Vijeće se slaže s prijedlogom 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Petra Karanikić 
 


